



二零二一至二零二二年度 二月份學校通告

敬啟者：

現有以下重要事項，敬希台端垂注，並加配合，以收學校與家庭雙軌教育之效。

一、家長日安排及家長日補假

為使學校與家長有較多的溝通機會，以瞭解學生的日常表現，本校謹訂於二零二二年二月二十七日(星期日)舉行家長日。由於疫情關係，家長日將改為透過 zoom 視像形式進行。敬請留意以下安排：

1. 會見備忘已派發給學生，連結資料將稍後於 eClass 發放，班主任亦會把相關資料發放給學生。請家長依會見備忘上的時間準時登入。學生需陪同家長一起會見班主任。如果家長須要更改約見時間，請於回條內註明，惟約見時間需待班主任確認。
2. 請家長於會見後填寫持份者問卷(問卷連結經 zoom 聊天室發放)，問卷調查旨在蒐集家長對學校各範疇表現的意見，讓學校可通過分析問卷調查結果，檢視本身發展現況，從而有助推展學校作自我評估。
3. 二零二二年二月二十八日(星期一)為家長日補假，學生放假一天。

二、海洋公園全方位學習之旅延期舉行

因應疫情的最新發展，原訂於二零二二年二月二十五日(星期五)舉行的海洋公園全方位學習之旅將會延期舉行，學生當天將按照時間表回校上課。

三、取消水運會

由於疫情關係，原訂於二零二二年三月四日(星期五)舉行的水運會將會取消，學生當天將按照時間表回校上課。

四、第二次統一測驗安排

本校由二零二二年三月二十一日(星期一)至二十五日(星期五)舉行中一至中三級統一測驗(請參閱附件一之「測驗時間表」),測驗範圍將於二月下旬上載學校網頁。學生上學時間為上午八時零五分,於此時間後抵校的同學將列作遲到。敬希督促 貴子弟勤加溫習,爭取佳績。測驗進行期間,學生必須嚴守各項考試規則,違規者將被扣分及依校規處理。中一至中三級測驗期間,中四及中五級同學按照時間表上課。

五、有關香港教育城「e悅讀學校計劃」事宜

本學年的面授課堂仍受疫情影響,為幫助學生維持在家學習的步伐和建立閱讀習慣,本校已參加由香港教育城(教城)舉辦的「e悅讀學校計劃」。學生可利用電腦、平板電腦或智能電話,登入「教城書櫃」應用程式或瀏覽器版本,無限次閱讀學校已訂閱的書籍。現誠邀 貴家長支持此計劃,鼓勵 貴子弟於家中享受閱讀電子書的樂趣。學生自行揀選電子書步驟如下:



1. 以教城學生帳戶登入「e悅讀學校計劃」網頁 (www.hkreadingcity.net/ereadscheme)。

香港教育城登入資料		
用戶名稱	密碼	詳情
hlc-s20XXYYY	StuYYYYMMDD	●s20XXYYY 為學生註冊編號 ●YYYYMMDD 為同學的出生日期(如出生日期為2008年10月5日,密碼即為:Stu20081005)

2. 點選任何已訂閱的閱讀組合。
3. 揀選想閱讀的書籍,再按「加入教城書櫃」。
4. 成功加入後會出現「閱讀電子書」鍵,只需一按即可開啟「教城書櫃」開始閱讀。

六、2021-2022 中六電子付款系統帳戶結餘退款(只適用於中六級)

有關中六電子付款系統帳戶結餘金額將會於中六學生畢業離校前以支票形式退回,請於回條填妥支票抬頭人資料。

有關上述各項通告,台端如有疑問,歡迎致電本校校務處查詢。

此致

貴家長/監護人

尚色園主辦可立中學校長



謹啟

二零二二年一月二十六日

二月份 學校通告

[請於二月八日或之前簽妥回條]

【回條】

敬覆者：

頃閱來函，已知悉下列各項通告事宜，本人定當予以配合：

一、家長日安排及家長日補假

本人將依時出席

本人未克依時出席，並希望更改以下會見時間：_____

(時間需待班主任確認)

*請在適當方格內加“✓”號

本人希望與班主任討論以下事宜：(如有)

二、海洋公園全方位學習之旅延期舉行

三、取消水運會

四、第二次統一測驗安排

五、有關香港教育城「e悅讀學校計劃」事宜

六、2021-2022 中六電子付款系統帳戶結餘退款(只適用於中六級)

支票抬頭名稱： (請用正楷填寫)	
與學生關係：	*父親 / 母親 / 監護人

*請刪去不適用者

此覆

薺色園主辦可立中學校長

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____

家長姓名：_____ 簽署：_____



可立中學(齋色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗鶯禧街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



2021-2022
Circular February 2022

26th January, 2022

Dear Parents / Guardians,

I would like to draw your attention to the followings:

1. **Parents' Day and the holiday after Parents' Day**

In order to facilitate better communication between parents and the school about students' performances in various aspects, Parents' Day is going to be held on **Sunday, 27th February, 2022**. Owing to the situation of the COVID-19 epidemic, the Parents' Day will be conducted via zoom. Please pay attention to the following arrangements:

- (i) The meeting memo has been distributed to students. The zoom meeting link will be released via eClass in due course. Class teachers will also inform students the meeting link. Parents please login the link according to the scheduled time shown on the meeting memo. **Students have to accompany their parents to attend the meeting.** Please indicate on the reply slip or contact the class teachers if you request a different timeslot and await the confirmation from class teachers.
- (ii) Parents are invited to fill out a stakeholder survey, which aims at collecting parents' views on school's performances in various aspects. The link will be given via zoom chat room. The results would provide useful information for the school to evaluate the current development as well as foster self-evaluation.
- (iii) Students are not required to go to school on **Monday, 28th February, 2022**, which is the scheduled holiday after Parents' Day.

2. **Postponement of the Ocean Park Life-wide Learning Journey**

In view of the latest development of the pandemic, the Ocean Park Life-wide Learning Journey originally scheduled for **25th February, 2022** will be postponed. Students are to attend school according to the timetable that day.

3. **Cancellation of Swimming Gala**

Swimming Gala, originally scheduled for **4th March, 2022** will be cancelled due to the pandemic. Students are to attend school according to the timetable that day.

4. **Second Term Uniform Test Arrangement**

The Second Term Uniform Test for **S.1 to S.3** is scheduled from **Monday, 21st March, 2022 to Friday, 25th March, 2022** (Please refer to the attached timetable). The test coverage will be uploaded onto the school homepage in late February. **Students are to arrive at school on or before 8:05 am. Arriving at school after 8:05 am will be regarded as late.** Parents please remind your child to study hard for the test so as to achieve a satisfactory result. Students are reminded to observe and obey the test and exam regulations. Breaching of them will lead to penalty. During the abovementioned period, **S.4 and S.5 students are to attend normal class according to the timetable.**

5. 'eRead Scheme' of Hong Kong Education City

Face-to-face classes are still affected by the epidemic of COVID-19. In order to help students maintain the momentum of learning at home and develop their reading habits, the school has joined the 'eRead Scheme' of Hong Kong Education City (EdCity). By logging in to the 'EdBookShelf' App or web version with computers, tablets or smartphones, students can enjoy unlimited access to the subscribed books. Please encourage your child to read eBooks at home.

Steps of selecting and reading eBooks:

1. Log in to 'eRead Scheme' webpage (www.hkreadingcity.net/en/ereadscheme) with EdCity student account.



HKEd City login information

Login name	Password	Details
hlc-s20XXYYY	StuYYYYMMDD	<ul style="list-style-type: none">● s20XXYYY is the student's registration number● YYYYMMDD is the student's birthday (e.g. 5th October 2008 → Stu20081005)


2. Select any subscribed reading package.
3. Choose the eBook interested to read, and click 'Add to EdBookShelf'.
4. A 'Read eBook' button will appear, simply click it to start reading on 'EdBookShelf'.

6. S.6 ePayment Reimbursement 2021-2022 (applicable to S.6 students only)

The remaining amount in students' ePayment accounts will be refunded by CHEQUE at the end of this academic year. Please provide us with the necessary information of the **Cheque Payable**.

Should you have any enquiries regarding the above contents, please do not hesitate to contact the school office. Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,


Ms. PANG Wai-lan
Principal



Circular February 2022

Reply Slip

(Please return the slip on or before 8th February, 2022)

Date: _____

Dear Principal,

I fully understand the following circulars and the contents of which are noted.

1. Parents' Day and the holiday after Parents' Day

- I would attend the meeting accordingly.
- I would not be available for the meeting and would like to make changes to the meeting time: _____ (please await the confirmation from class teachers)

**Please put a ✓ on the appropriate option.*

I would like to talk about the following issue(s) with class teachers (if any):

2. Postponement of the Ocean Park Life-wide Learning Journey

3. Cancellation of Swimming Gala

4. Second Uniform Test Arrangement

5. 'eRead Scheme' of Hong Kong Education City

6. S.6 ePayment Reimbursement 2021-2022 (applicable to S.6 students only)

Name of the Cheque Payable: <i>Please use BLOCK LETTERS</i>	
Relationship with student:	* Father / Mother / Guardian

** Please delete as appropriate*

Parent's signature: _____

Student's name: _____

Student's class & class no.: _____ ()

Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)
2021-2022
Second Term Uniform Test Timetable (S.1 to S.3)

Time	Form	21-03 (Mon)	22-03 (Tue)	23-03 (Wed)	24-03 (Thu)	25-03 (Fri)
08:30-	S1	ENG (60 min)	CHIN (75 min)	MATH (75 min)	L&S (60 min)	SCJ (60 min)
	S2	CHIN (75 min)	MATH (75 min)	ENG (60 min)	SCJ (60 min)	L&S (60 min)
	S3	MATH (75 min)	ENG (60 min)	CHIN (75 min)	CHIS (60 min)	HIST (60 min)
10:45-	S1	HIST (60 min)		GEOG (60 min)	CHIS (60 min)	
	S2		CHIS (60 min)	HIST (60 min)	GEOG (60 min)	
	S3	PHY (45 min)	CHEM (45 min)	L&S (60 min)	BIO (45 min)	GEOG (60 min)

Whole Class Subjects : FORM 1: 304(1A),303(1B),302(1C),301(1D)
 FORM 2: 204(2A),203(2B),202(2C),201(2D)
 FORM 3: 309(3A),307(3B),306(3C),305(3D)